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  Dugo sam razmišljao da li da učinim što upravo činim. Mnogi su razlozi mome okljevanju. Na
neki se način osijećam stanovnikom tog lijepog malog grada koji je i nije dio Zagreba. Ipak, na
kraju sam odlučio i, prije svega građanima Zaprešića, želim prezentirati što se događa glede
naše VSPU „Baltazar Adam Krčelić” u koju sam ugradio dio svog znanja i proveo više godina u
njezinom stvaranju. Moji dragi studenti, od kojih je najviše zaprešćana, pružili su mi veliko
zadovoljstvo i ja im na tome zahvaljujem Nadam se, istovremeno da je i njima bilo ugodno u što
me je uvjerio, ako smijem reći, moj oproštaj s njima kod „Trajbera” sada već davne 2006.
godine nakon čega sam napustio Školu. I danas čuvam i ponekad pregledam snimak te večeri.
Niti građani Zaprešića nisu nebitan dio moje priče. Mnogi od njih i danas kad navratim u
Zaprešić svojim ophođenjem pokazuju da im je zajednički provedeno vrijeme bilo ugodno.

U priči koju želim ispirčati, putem meni dostupnih dokumenata, sudionici su gospoda koja danas
upravljaju Školom i to, kako dekan sa suradnicima, tako i Upravno vijeće Škole, sa suradnicima,
kojem ton određuje njegov predsjednik. Međutim, postoje i drugi igrači koji su dio priče a koji su
me „prisilili” da pokrenem „Zaprešić kao slučaj”. Svakako najznačajnija osoba je gospodin
gradonačelnik, koji je i saborski zastupnik, sa savojim timom u poglavarstvu odnosno ekipom
najbližih suradnika. Pored njih valja spomenuti, kao što će čitalac vidjeti, i Gradsko vijeće grada
Zaprešića. Neki se pojavljuju u više uloga što će u narednim napisima i prezentiranim
dokumentima biti razvidno, bez obzira da li su uključeni izravno ili neizravno ili se radi o „grijehu
propusta”.

Ovaj serijal će u osnovi predstavljati dokumente koji su mi dostupni u posljednih petnaestak
mjeseci kao i temeljne, moje, interpretacije tih dokumenata. Istovremeno će to biti, vjerojatno,
građa za jednu od mojih narednih knjiga. Ovo drugim riječima znači da molim građane grada
Zaprešića ako raspolažu kakvim dokumentima koji su relevantni za rasvjetljavanje problema da
mi ih dostave na čemu im unaprijed zahvaljujem.

Ovaj serial ćemo započeti dogradnjom Škole, a što su financirali građani Zaprešića.

Potom ću kronološki od 2. siječnja 2008. godine javnosti prezentirati moju prepisku i pokazati da
sam i prije dogradnje Škole ukazivao na krizu koja nas je, na žalost, stavila pred nove dileme sa
puno neizvjesnosti u narednom razdoblju. Naš narod kaže: „Jedni šumom, drugi drumom”.
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